

Sculpture Workshop

雕塑班

Tutor

Prof. Norman W.M. Ko

Renowned Scientist, Sculptor and Photographer
PolyU Artist-in-Residence 2011/12

導師

高華文教授

著名科學家、雕塑家、攝影家
2011/12 年度理大駐校藝術家

17 February 2019
(Sunday – 1 session)
3 pm – 5 pm

Visit to Prof. Ko's Studio

and

20 February – 13 March 2019
(Wednesdays – 4 sessions)
7 pm – 9:30 pm

S505, Communal Building

Chi

\$100 (material fee)



As PolyU's Artist-in-Residence 2011/12, Prof. Norman W.M. Ko hosted his first sculpture workshop during his residency. In this workshop, participants will be able to create their own sculpture model under the guidance of Prof. Ko, who will also share his decades-long experience in sculpting.

Prof. Ko began creating sculptures in 1979. He won the Urban Council Fine Arts Award for Sculpture in 1983 and is a founder member and former President of the Hong Kong Sculptors Association. Many of his larger sculptures are on display in public places in Hong Kong. He presented his first open-air exhibition at the 4th PolyU Arts Festival in 2009. Private collectors around the world collect his smaller works. Prof. Ko is also a well-known photographer; his photographs and sculptures have been exhibited on PolyU campus.

Prof. Ko donated his sculptures *Soaring*, *Vision*, *Congregation* and *Wendy* PolyU in 2011, 2012, 2017 and 2018 respectively.

高華文教授是 2011/12 年度理大駐校藝術家，高教授當年不僅展出其攝影及雕塑精品，更首次主持一個為期多日的雕塑班。在是次雕塑班中，高教授將會指導學員設計並製作雕塑雛型，並講述其創作方法和心得。

高華文教授自 1979 年起鑽研雕塑，1983 年贏得「香港市政局雕塑藝術獎」，曾先後擔任香港雕塑家協會創會會員及主席，並於「理大第四屆藝術節」首次舉行個人戶外雕塑展覽。高教授的作品獲世界各地收藏家珍藏，另多件大型雕塑在香港多處公共地方展示。高教授亦是享有盛名的攝影師，其攝影作品曾在理大展出。

高教授積極促進香港雕塑藝術發展，亦鼎力支持理大傳揚文化。高教授分別於 2011 年、2012 年、2017 年、2018 年捐贈其心血作品《翱翔》、《遠瞻》、《匯聚》、《貞》與理大，供師生及大眾觀賞。